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◆  特别报道｜SPECIAL REPORT

P20    驰援疫区   众志成城——抗“疫”行动系列报道
Unity of will for supporting the epidemic areas - series reports on the “fight against epidemic”

国机集团：守望相助 捐赠 3000 万元驰援湖北

SINOMACH: donating RMB 30 million for supporting Hubei

在新型冠状病毒感染的肺炎疫情出现后，中国机械工业集团有限公司（简称国机

集团）党委高度重视疫情防控工作，及时召开会议进行工作部署，要求承担防控

疫情相关任务的下属企业迅速行动、全力保障，要求总部和各企业充分发扬担当

精神，全力为控制疫情做出努力。

After the outbreak of the novel coronavirus-infected pneumonia, the CPC committee of China National 
Machinery Industry Corporation Ltd (hereinafter referred to as SINOMACH) has attached great 
importance to the prevention and control of the epidemic, promptly convened deployment meetings and 
required that affiliated enterprises undertaking tasks related to epidemic prevention and control shall 
take acts quickly and make every effort to provide guarantee and that the headquarters and enterprises 
shall fully carry forward the spirit of shouldering responsibilities and spare no efforts in controlling the 
epidemic.

卫华集团：驰援灾区，爱心捐赠 232 万元

Weihua Group: donating RMB 2.32 million to support the epidemic areas

◆  行业要闻｜INDUSTRY NEWS

P30   2019年工业车辆行业市场简要分析
Brief analysis on the industrial vehicle industry market in 2019

2019 年，对于中国工业车辆行业来说属于复杂的一年，行业不仅要应对前几年

高速发展后需要调整的压力，还要面对中美贸易摩擦、环保要求提高等因素的影

响，一年来，在全行业企业共同努力下，总销售量保持了平稳略有增长的局面。

2019 is a complicated year for China’s industrial vehicle industry, which had not only to cope with 
the stress imposed by the adjustment after the high-speed development in previous years but also to 
encounter the impact of Sino-US trade frictions, increased environmental protection requirements and 
other factors. With the joint efforts of enterprises throughout the industry, the total sales volume has 
maintained the steady and slightly increasing situation.

◆  专 栏｜COLUMN

P34   全国标准化工作会议在北京市隆重召开
The National Standardization Working Conference is held in Beijing

◆  业内资讯｜INFORMATION

P18    第三届进博会签约报名展商已逾千家
More than a thousand exhibitors have signed up for the third CIIE

2 月 10 日，在商务部召开的首次网上新闻发布会上，新闻发言人高峰表示，第

三届进口博览会企业商业展招展工作正在顺利推进。截至 1月底，已签约展览面

积已经超过 50%，签约报名参展企业超过 1000 家。

At the first online press conference held by the Ministry of Commerce on February 10, the press 
spokesman Gao Feng stated that the invitation for the third CIIE enterprise business exhibition is 
progressing smoothly. By the end of January, contract for more than 50% exhibition space has been 
signed, and more than 1,000 enterprises have signed up for the exhibition.

         国机智能牵头组织自行研制口罩生产设备
SINOMACH takes the lead in organizing self-development of mask production 
equipment

         中国联合广大员工采取居家网络办公等方式陆续恢复生产
CHINACUC employees have resumed production successively by means of online 
work from home, etc.

P19     浙江仙居北海索道技改工程竣工
Technical upgrading project of the North Sea Ropeway in Shenxianju, Zhejiang has 
completed

        徐工全球募集数百万医疗物资抗击疫情 
XCMG raises RMB several millions medical supplies worldwide to fight against the 
epidemic

截至到 2月 1 日，徐工在阿曼、以色列、阿联酋、印尼、德国等全球 20 余个国

家和地区，已采购超过 100000 只医用口罩，100000 只 N95 口罩，8000 套防护服、

5000 套护目镜等，总价值达数百万人民币。

As at February 1, XCMG has purchased more than 100,000 medical masks, 100,000 N95 masks, 8,000 
protective suites, and 5,000 pairs of goggles from more than 20 countries and regions around the world, 
including Oman, Israel, the UAE, Indonesia and Germany with a total value of RMB several millions.

         国电大力成功签约东庄水利工程缆索起重机项目
Guodian Dali successfully signs the contract for DZH WATER engineering cable crane 
project
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